
 Zápis z jednání školské rady ZŠ Táborská 
 30. 3. 2023 

 Přítomni: Zdenka Johnson, Pavel Kolář, Veronika Boušková, Karel Zavřel 

 Host: František Prokop 

 Nepřítomni (předem neomluveni): Marie Kurková, Tomáš Chaloupka 

 1.  Zahájení jednání. 

 2.  Školská rada bere na vědomí protokol zaslaný ČŠI týkající se vyžádané spolupráce 

 ČŠI a školy ve věci sníženého stupně hodnocení chování u konkrétního žáka. 

 3.  Školská rada projednala a jednomyslně schválil aktualizovaný školní řád. V nové 

 verzi školního řádu nedošlo k  žádné zásadní změně, šlo spíše o aktualizaci 

 některých právních předpisů a do textu byly promítnuty dosavadní zkušenosti ze 

 školního života. 

 4.  Školská rada bere na vědomí jmenování nových členů Ing. Josefa Svobody, Ph.D. a 

 paní Jaroslavy Mörwickové zastupujících zřizovatele s účinností od 3. 4. 2023. 

 5.  Vyjádření zřizovatele k opravě budovy školy - z podnětu jednoho z rodičů - paní 

 Huynhové projednávaného na minulém setkání Školské rady v říjnu 2022. Dle emailu 

 ze 4-Majetkové, a.s. je oprava fasády a vstupu do školního dvora zahrnuta v plánu 

 oprav a investic pro rok 2023, ovšem realizace záleží na vlastníku objektu, tj. ÚMČ 

 Praha 4.  Odbor obecného majetku ÚMČ Praha 4 potvrdil, že předmětná oprava byla 

 zařazena do plánu oprav. Ale kvůli omezeným financím nebyla oprava fasády 

 zařazena do návrhu rozpočtu pro rok 2023, avšak prioritní je rekonstrukce stávající 

 kotelny. 

 6.  Projednání zápisů z třídních schůzek - bez podnětu. 

 7.  Žádost směrem k řediteli školy -  o dodání rozpočtu za rok 2023 a také návrhu na rok 

 2024 včetně komentáře. 

 8.  Ukončení jednání školské rady. 

 Příští jednání školské rady bude iniciovat její předsedkyně podle potřeby a aktuální situace. 

 zapsal: Karel Zavřel, doplnila: Zdenka Johnson 


